
Protokół Nr 127/22 

posiedzenia Kolegium Prezydenta Miasta Łodzi, 

które odbyło się 28 stycznia 2022 r. w godzinach: 1430 – 1615 

w formie wideokonferencji 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Hanna Zdanowska    –  Prezydent Miasta  

2. Adam Pustelnik       –  Pierwszy Wiceprezydent Miasta 

3. Małgorzata Moskwa-Wodnicka   –  Wiceprezydent Miasta 

4. Adam Wieczorek      –  Wiceprezydent Miasta 

5. Wojciech Rosicki     –  Sekretarz Miasta 

6. Krzysztof Mączkowski    –  Skarbnik Miasta 

7. Michał Fisiak       –  Dyrektor Departamentu Finansów Publicznych 

8. Maciej Riemer      –  Dyrektor Departamentu Ekologii i Klimatu 

9. Agnieszka Stępnik    –  Dyrektor Departamentu Prezydenta  

10. Robert Kowalik      –  Dyrektor Departamentu Planowania i Rozwoju 

                                                           Gospodarczego 

11. Jarosław Chwiałkowski    –  p.o. Dyrektora Departamentu Organizacji Urzędu  

             i Obsługi Mieszkańców 

12. Paweł Bliźniuk       –  p.o. Dyrektora Departamentu Zdrowia i Spraw 

                                                           Społecznych 

13. Robert Kolczyński      –  p.o. Dyrektora Departamentu Strategii i Rozwoju 

14. Sławomir Granatowski     –  p.o. Dyrektora Departamentu Rewitalizacji i Sportu 

15. Piotr Bors      –  p.o. Dyrektora Departamentu Pracy, Edukacji  

               i Kultury 

16. Adam Komorowski     –  wz. Dyrektora Departamentu Gospodarowania 

            Majątkiem – p.o. Dyrektora Wydziału Dysponowania 

             Mieniem 

17. Ireneusz Wosik       –  Dyrektor Biura Audytu Wewnętrznego i Kontroli 

18. Małgorzata Wojtczak     –  Dyrektor Wydziału Budżetu 

19. Marcin Górski         –  Dyrektor Wydziału Prawnego 

20. Wojciech Barczyński     –  Zastępca Dyrektora Wydziału Prawnego 

21. Witold Fontner         –  Zastępca Dyrektora Wydziału Organizacyjno- 

            Administracyjnego 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięły udział inne osoby wyszczególnione w dalszej części protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczyli: 

w godz. 1430 – 1550 – Hanna Zdanowska – Prezydent Miasta, 

w godz. 1550 – 1615 – Adam Pustelnik – Pierwszy Wiceprezydent Miasta. 

 

Porządek dzienny posiedzenia: 
 
1. Projekty uchwał Rady Miejskiej w Łodzi w sprawach:  
 
 1/  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obszaru miasta Łodzi obejmującej dolinę rzeki Łódki, położonej w rejonie ulicy 
Konstantynowskiej;  
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  2/ przyjęcia „Programu współpracy Miasta Łodzi z organizacjami pozarządowymi 

   oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

   o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2022”; 

 
 3/  zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej nr 146 w Łodzi przy  

ul. Spornej 36/50. 
 
2.  Informacje Miejskiej Pracowni Urbanistycznej: 

 

  1/ w sprawie uwag złożonych do wyłożonego do publicznego wglądu projektu 

    miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta 

    Łodzi, położonej w rejonie ulic: Wycieczkowej, Rogowskiej i Strykowskiej; 

 

  2/ w sprawie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

    dla części obszaru miasta Łodzi, położonej w rejonie ulic: Wycieczkowej, 

    Rogowskiej i Strykowskiej. 

 

3. Informacja na temat inwestycji mieszkaniowej przy ul. Dąbrowskiego 17/21 

   realizowanej w ramach specustawy mieszkaniowej. 

 

4. Informacja dotycząca spraw związanych z usuwaniem drzew i krzewów na 

terenach administrowanych przez Zarząd Zieleni Miejskiej w Łodzi. 

 

5. Informacja w sprawie roszczeń Pana … (Remo – Bud) wobec Portu Lotniczego 

Łódź im. Władysława Reymonta Sp. z o.o. 

 

Ad. 1. Projekty uchwał Rady Miejskiej w Łodzi przedstawili:  
 
– dyr. Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Magdalena Talar-Wiśniewska oraz z-ca 

dyr. Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Paulina Górska w sprawie: 
  
 1/ uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

  obszaru miasta Łodzi obejmującej dolinę rzeki Łódki, położonej w rejonie ulicy 
  Konstantynowskiej;  

  
– p.o. z-cy dyr. Biura Aktywności Miejskiej Agata Burlińska w sprawie: 
   
 2/  przyjęcia „Programu współpracy Miasta Łodzi z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2022”; 

  
– p.o. dyr. Wydziału Edukacji Jarosław Pawlicki w sprawie: 
 
 3/  zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej nr 146 w Łodzi przy  

ul. Spornej 36/50. 
 

 

Prezydent Hanna Zdanowska zaakceptowała projekty uchwał i poleciła skierować je pod 

obrady Rady Miejskiej. 

 

  
 Projekty uchwał stanowią załączniki nr 1-3 do protokołu. 
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Ad. 2. Informacje Miejskiej Pracowni Urbanistycznej: 

 

  1/ w sprawie uwag złożonych do wyłożonego do publicznego wglądu projektu 

    miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta 

    Łodzi, położonej w rejonie ulic: Wycieczkowej, Rogowskiej i Strykowskiej; 

 

  2/ w sprawie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

    dla części obszaru miasta Łodzi, położonej w rejonie ulic: Wycieczkowej, 

    Rogowskiej i Strykowskiej 

 

  przedstawiła dyr. Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Magdalena Talar- 

     Wiśniewska. 

 

Dyrektor Wydziału Prawnego Marcin Górski poinformował o wyłączeniu się od procedowania 

ww. punktu. 

 

 

Prezydent Hanna Zdanowska przyjęła informacje i poleciła ujęcie w analizie finansowej 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta 

Łodzi, położonej w rejonie ulic: Wycieczkowej, Rogowskiej i Strykowskiej kosztów jego 

uchwalenia związanych m.in. z wydanymi wcześniej przez Miasto WZ-tkami; 

 

  

 Materiał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 3. Informację na temat inwestycji mieszkaniowej przy ul. Dąbrowskiego 17/21 

realizowanej w ramach specustawy mieszkaniowej przedstawiła z-ca dyr. Biura 

Architekta Miasta Beata Konieczniak. 

 

 

Prezydent Hanna Zdanowska przyjęła informację. 

 

  

 Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 4. Informację dotyczącą spraw związanych z usuwaniem drzew i krzewów na 

terenach administrowanych przez Zarząd Zieleni Miejskiej w Łodzi przedstawił  

z-ca dyr. Zarządu Zieleni Miejskiej Jan Maśliński. 

 

 

Prezydent Hanna Zdanowska wysłuchała informacji i wyraziła zgodę na usunięcie suchych 

drzew, stwarzających zagrożenie dla ludzi i mienia. 

Pani Prezydent poleciła – w związku z zamiarem usunięcia drzew rosnących przy  

ul. Nowogrodzkiej 2b – zorganizowanie spotkania z mieszkańcami, radą osiedla  

oraz społecznymi opiekunami drzew i przedstawienie informacji dotyczących powodów  

ich usunięcia, w tym opinii dotyczących ich stanu oraz uzgodnienie dalszego trybu 

postępowania w sprawie. 

Pani Prezydent poleciła – w związku z zamiarem usunięcia przez inwestora drzewa 

rosnącego przy ul. Hyrnej – podjęcie rozmów w sprawie jego przesadzenia albo pozyskanie 

od inwestora środków finansowych na dokonanie przez Miasto porównywalnego co do 

wielkości nasadzenia zastępczego. 
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Pani Prezydent poleciła – w związku z zamiarem usunięcia drzew rosnących przy  

ul. Stokowskiej – ponowne przeanalizowanie stanu zdrowotnego drzew posiadających duże 

obwody pnia.  

 

 

W trakcie posiedzenia Dyrektor Departamentu Ekologii i Klimatu Maciej Riemer wycofał 

sprawę zamiaru usunięcia drzew rosnących przy ul. Nowej/Pl. Zwycięstwa (pkt. 20 Informacji) 

i poinformował o ponownym jej przedstawieniu w późniejszym terminie.  

  

 Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 5. Informację w sprawie roszczeń Pana … (Remo – Bud) wobec Portu Lotniczego 

Łódź im. Władysława Reymonta Sp. z o.o. przedstawiła p.o. dyr. Biura Nadzoru 

Właścicielskiego Ewa Mereć. 

 

 Prezydent Hanna Zdanowska poinformowała o wyłączeniu się od procedowania ww. punktu  

i przekazała prowadzenie Kolegium Pierwszemu Wiceprezydentowi Miasta Adamowi 

Pustelnikowi. 

 

 

Pierwszy Wiceprezydent Miasta Adama Pustelnik wysłuchał informacji i zaakceptował 

rozwiązanie rekomendowane przez Biuro. 

 

 

 Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Na tym posiedzenie Kolegium zakończono. 

 

 
    Posiedzeniu przewodniczyli: 

 

 

 

                  Hanna ZDANOWSKA 

  Prezydent Miasta 

 

 

 

    Adam PUSTELNIK 

    Pierwszy Wiceprezydent Miasta  

 

 

 

 


